
Årsmöte Skårsäng SFF 2020-04-16 
1. Val av ordförande till årsmötet. 

Pågrund av rådande Coronautbrott hålls mötet brevledes, därför väljs Tommy Neman 

till ordförande för mötet.  

2. Val av sekreterare till årsmötet. 

Pågrund av rådande Coronautbrott hålls mötet brevledes, därför väljs Tony Larsson 

till sekreterare för mötet. 

3. Val av 2 justerare till årsmötet. 

Pågrund av rådande Coronautbrott hålls mötet brevledes, därför väljs Christoffer 

Larsson och Magnus Thielen till justerare för mötet. 

4. Styrelsens revisions/räkenskaps berättelse. 

 

Se bifogad fil ”Skårsäng Samf - ÅR 2019” 

 

5. Ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

Denna framställan görs via poströsterna. 

 

6. Motioner 

Dessa redovisas separat i dokumentet ”Motioner 2020”  

 

7. Framställan från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

a. Underhållsplan 

Under 2019 har huvudfokus legat mot att tillse att även framtida VA ingår i 

underhållsplanen. Detta är justerat och tydligt separerat i den löpande 

månadsavgiften.  Vi ser att detta kommer att lösa ev. framtida problem och byten 

som skall göras inom VA området som tidigare inte haft någon budgetpost. 

Vidare kommer vi under 2020 arbeta med underlättande underhåll så som att 

justera gräsytor för enkel klippning.  Detta kommer ske på de ytor som finns inom 

området.  Målet är att sänka föreningens löpande kostnader för grönyteskötsel 

till 2021 med ca 50% 

b. Förhållande till skårshöjd 

2019 antogs att styrelsen aktivt skulle arbete för en sammanslagning av Skårshöjd 

och Skårsäng. Detta arbete har fortskridit och vi kommer under 2020 att 

genomföra sammanslagningen. Vi vill dock ha ett nytt beslut i frågan och har 

därför lagt till detta i poströstningen. För att genomföra detta krävs ett 

majoritetsbeslut.  

c. Vatten och Avlopp 

Föreningen ämnar arbeta aktivt för att sälja vår anläggning till Kungälvs kommun 

om vi inte kan få till ett avtal som bibehåller ”status quo” det vill säga vårt avtal i 

den form det tidigare varit.   Att sälja anläggningen kommer kräva ett beslut av er 



medlemmar men detta kommer i sådana fall ske vid ett senare tillfälle. I dagsläget 

vill vi få till den bästa och billigaste lösningen för oss som förening.  

 

d. Primär kommunikationskanal 

Vi har stora problem att nå samtliga medlemmar i dagsläget. Folk byter Epost 

eller läser den sällan, alla har inte Facebook och dylikt.  Vi har valt att PRIMÄRT 

använda oss av www.skarsang.se som kommunikationskanal.  Vi använder oss i 

andra hand av mail och Facebook för att främst tillse att kommunikation 

uppmärksammas.  Känner ni att ni missat information, gå till hemsidan, kolla där 

först. Troligen finns information där om det är officiell kommunikation från 

styrelsen.  

e. Fastighetspartner 

Vi kommer under 2020 byta ut fastighetspartner. Det fungerar inte som det skall 

och vi har enorma problem med dem, fakturor som saknas och kommunikation 

som uteblir.  Vi kommer därför att med mål 2020-06 ta över hela 

administrationen själva, detta kommer ske via systemet ”Fortnox” mer om detta 

kommer skickas ut löpande och innan införandet.  

 

 

8. Ersättning till styrelse och suppleanter 

Styrelsens arvode skall kvarstå om 16000 kr. 

Detta fördelas enligt styrelsen på följande vis: 

Ordförande 5000 kr 

Ledamot 3500 kr 

Suppleant 2000 kr 

 

Utöver det utgår ersättning till revisor om 999 kr 

 

9. Styrelsens förslag på budget 

Under kommande år kommer styrelsen yrka på att ha kvar nuvarande budget om 300 

kr plus 250 kr för VA fördelat enligt följande: 

 

150 kr GA VÄG (Konto) 

150 kr GA Grönytor (Konto) 

120 kr GA VA (Fond) 

130 kr GA VA (Konto)  

 

De belopp som benämns konto tillfaller föreningen för rörliga kostnader så som EL, 

VA räkningar, snöröjning m.m. det som benämns ”Fond” fonderas omedelbart till en 

förnyelsefond.   

 

Från och med 2021 kommer beloppet för Väg och Grönytor troligen kunna sänkas till 

200 kr.  

 

http://www.skarsang.se/


 

 

 

10. Val av styrelse och suppleanter 

Nuvarande styrelse och suppleanter sitter kvar ett extra år, detta på grund av 

Coronaviruset.  Årets val kommer därför genomföras 2021 enligt samma grund som 

2020.   

11. Val av revisor och suppleanter 

Sittande. 

12. Val av valberedning 

Sittande. 

13. Övriga frågor 

Skickas med röstsedlarna! Samtliga frågor kommer besvaras  

14. Meddela om plats där protokoll finns: 

Informationen kommer postas på www.skarsang.se under Arkiv och 2020 

15. Mötet avslutas  

 

 

http://www.skarsang.se/

